
 

 
 
 

 
Amendement 

 

 
Naar aanleiding van agendapunt nr. 7 
 

 
Onderwerp: nota activa- en afschrijvingsbeleid 
 

 
De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 11 april 2019 

 
 
Ondergetekende stelt het volgende amendement voor: 
Beslispunt 1 te wijzigen in: de beleidsnota activa- en afschrijvingsbeleid vast te stellen, met dien 
verstande dat de basis afschrijvingsmethodiek voor gebouwen lineair blijft. 

 

Toelichting:  
 

 Eén van de voorstellen in de voorgestelde Nota Afschrijvingsbeleid is om bij de afschrijving op 

gebouwen de annuïtaire methode te gebruiken;  

 Tot nu toe is als basis de lineaire methode gebruikt, met ruimte voor het college om daar op 

argumenten (bijvoorbeeld als groot onderhoud door derden wordt gedaan, zoals bij sportcomplex 

Tijenraan) van af te wijken. Dit heeft nooit tot problemen geleid. 

 In de nota wordt de indruk gewekt dat met de annuïteiten methode een ‘structureel’ positief effect 

wordt bereikt, hetgeen een onjuist beeld geeft.    

 Het effect van, bij gebouwen, overstappen van lineair afschrijven naar de annuïtaire methode op 

levert op korte termijn een financieel voordeel, maar pakt op langere termijn structureel nadelig uit;  

 Onder gemeenten is geen eenduidigheid over de vraag welke methodiek het beste is. Zowel 

lineair als annuïteiten zijn gebruikelijk; 

 Op dit moment is er geen financiële noodzaak om qua methodiek te wijzigen, en er is ook geen 

andere urgente reden voor deze aanpassing.   

 De lineaire methode heeft als kenmerk dat in tijden van een gezonde financiële positie een -in 

aanvang- hogere afschrijvingslast geaccepteerd wordt, om vervolgens ruimte te houden in het 

langeretermijnperspectief.  
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